
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Krzysztofa Kwiatkowskiego

na 68. posiedzeniu Senatu
w dniu 12 stycznia 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Podczas dy¿uru senatorskiego zapozna³em siê z wynikami najnowszych badañ G³ównego Urzêdu
Statystycznego w czêœci dotycz¹cej ochrony zdrowia i szpitali.

Z raportu GUS wynika, ¿e w czêœci placówek na niektórych oddzia³ach ³ó¿ka szpitalne nie s¹ w pe³ni
wykorzystywane. Œrednie wykorzystanie ³ó¿ek szpitalnych z ca³ej Polski wynios³o 254 dni w roku, co
oznacza, ¿e przez 111 dni ³ó¿ka sta³y puste. Liczba niewykorzystanych ³ó¿ek wzros³a w porównaniu do
stanu wykazanego w poprzednich badaniach. Niektóre oddzia³y, na przyk³ad okulistyka, wykorzystuj¹
³ó¿ka tylko przez 180 dni w roku.

W zwi¹zku z opublikowanymi przez GUS danymi zwracam siê z proœb¹ do Pani Minister o przeanali-
zowanie przedstawionego zagadnienia i udzielenie informacji.

Krzysztof Kwiatkowski




